

**Oakley 香港網球明日之星計劃 2022**  
**Oakley Hong Kong Tennis Stars of the Future 2022**  
**第二階段報名表格 Stage II Application form**

截止報名日期:  
Application Deadline:  
19 August 2022

Please fill in with **BLOCK** Letters 請用英文正楷填寫

**Personal Information 個人資料**

\*Name 姓名 (Eng 英文) (Surname) \_\_\_\_\_ (Given Name) \_\_\_\_\_ \*Sex 性別 : \_\_\_\_\_  
\*D.O.B. 出生日期 \_\_\_\_\_ \*HKID/passport No. \_\_\_\_\_  
香港身份證/護照號碼 \_\_\_\_\_  
\*Mobile 手提電話 \_\_\_\_\_ \*Email Address \_\_\_\_\_  
電郵地址 \_\_\_\_\_  
Course code of Stage I \_\_\_\_\_  
第一階段班別 \_\_\_\_\_

(\*) **Must fill item 必須填寫**

**Course Information 網球班資料**

Course Code 班別編號 (如首選之班別額滿, 本會將依照其選擇次序安排學員進入第二選擇。)

(1<sup>st</sup> choice 第一選擇) \_\_\_\_\_ (2<sup>nd</sup> choice 第二選擇) \_\_\_\_\_

**\*\* Acceptance List will be uploaded to the HKTA website after 5 working days of the enrollment deadline.**

**取錄名單將於截止日期後 5 個工作天後於網上公佈。**

**Payment Method 付款方法**

**Cheque 支票** Cheque Number 支票號碼 \_\_\_\_\_

Bank 付款銀行 \_\_\_\_\_ Total Amount 繳付金額 HK\$ \_\_\_\_\_

若以支票付款, 請將填妥的表格連同劃線支票「香港網球總會有限公司」寄回本會。

If payment is made by cheque, please send the application form with a crossed cheque in favour of the "The Hong Kong Tennis Association Limited" to us.

**Credit Card 信用卡**  Visa  Master 萬事達

Credit Card Number 信用卡號碼 \_\_\_\_\_

Name of Card Holder 持卡人姓名 \_\_\_\_\_ Expiry Date 有效期至 \_\_\_\_\_

Card Holder Signature 持卡人簽署 \_\_\_\_\_ Total Amount 繳付金額 HK\$ \_\_\_\_\_

**\*\* An extra administration fee of \$50 will be levied for each application received after the enrolment deadline. (Applications by post will be determined by the postmark date.)**

本會將會對所有截止日期後遞交之申請收取額外 50 元手續費。(如郵寄申請以郵戳為準)

A \$100 administration fee will be levied for any application withdrawal before the application deadline. After deadline, no transfer of the quota or refund is allowed. 如於截止日期前取消報名, 本會將會收取 100 元手續費。截止日期後, 獲取錄的參加者不得轉讓名額, 所繳交之費用概不退還。

**Declaration 聲明**

I [ \_\_\_\_\_ ] (holder of Hong Kong Identity Card No. [ \_\_\_\_\_ ]) acknowledge that I am the natural and lawful parent of the Player [ \_\_\_\_\_ ] ("the Player") and I understand and agree that the Player will take part in the Hong Kong Tennis Association ("HKTA") tennis training as indicated in the enrolment form at his/her own risk and hereby exonerate and indemnify the HKTA and its staff from and against any proceedings, claims and demands whatsoever arising from any injuries or sickness howsoever sustained or contracted by the Player during his/her participation in the Programme. I have read and understand the Training Notes/Terms and Conditions posted on the HKTA website and declare that my child is physically fit and suitable for participating in this training. By participating in the event/course, I agree to allow HKTA and/or the sponsors/co-organizing parties to use the images taken during the lesson/event for future promotional and archival purpose.

本人 [ \_\_\_\_\_ ] (身份證號碼: \_\_\_\_\_) 承認本人為 [ \_\_\_\_\_ ] ("參加者") 之家長/合法監護人及明白參加者須自行承擔參與香港網球總會訓練班之風險, 並藉此免除向香港網球總會及其職員因訓練中發生意外或受傷索償及提出訴訟之權利。同時清楚明白於香港網球總會 ([www.tennishk.org](http://www.tennishk.org)) 上之訓練須知, 並聲明參加者的身體狀況良好, 適宜參加此訓練。本人同意總會及贊助機構於訓練 / 活動過程中, 進行拍攝及錄影訓練 / 活動的情況, 以作日後訓練 / 活動檢討及推廣之用。

Name of Parent's / Guidance (父母或監護人姓名): \_\_\_\_\_

Parent's / Guidance Signature (父母或監護人簽署): \_\_\_\_\_

香港網球總會 Hong Kong Tennis Association 香港網球總會中心九龍仔公園九龍城延文禮士道 13 號

HKTA Tennis Centre, Kowloon Tsai Park, 13 Inverness Road, Kowloon City, Kowloon

電話 Tel: 2794 1792 傳真 Fax: 2338 7749 網址 Website: [www.tennishk.org](http://www.tennishk.org) 電郵 Email: [starsofthefuture@tennishk.org](mailto:starsofthefuture@tennishk.org)